

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第 四十八 卷 三期
中華民國一〇五年九月

Vol.48 No.3
Sep 2016

目 錄

Content

- 來社溪集水區大規模崩塌潛勢劃定模式之建置..... 1749
林家弘、蔡淑芬、林昭遠
Modelling for Delineation of the Large-scale Landslide Potential in Laishe Creek Watershed.....
Chia-Hung Lin, Shu-Fen Tsai and Chao-Yuan Lin
- 集水區深層崩塌區位之推估及應用..... 林昭遠、黃文彥、黃文政 1763
Estimation and application of deep-seat landslide in a watershed.....
Chao-yuan Lin, Wen-Yen Huang and Wen-Cheng Huang
- 坡地農業甜柿栽培區最佳管理措施效益之研究..... 林明育、張文彥、林峻達 1779
Benefits of Best Management Practices for Slope Land Agricultural Persimmon Plantation.....
Ming-Yu Lin, Wen-Yan Zhang and Jun-Da Lin
- 應用環境指標萃取火燒潛勢區位之研究 謝巧柔、蘇潘、林政侑 1789
Extraction of Wildfire Potential Site Using Environmental Indices
Chiao-Jou Hsieh, Chuphan Chompuchan and Cheng-Yu Lin
- 大肚台地水砂災害潛勢區位之評估..... 林昭遠、曾雪芬、傅桂霖 1803
Assessment of Flood and Sediment Disaster Potential Area on Datu Terrace.....
Chao-Yuan Lin, Hsueh-fen Tseng and Kuei-Lin Fu
- 不同土地開發類型滯洪設施之探討..... 朱志民、林政侑 1817
Discussion of detention facility with different land development type.....
Chi-Min Chu and Cheng -Yu Lin